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ZAPISNIK SA 27. SJEDNICE GRADSKOGA VIJEĆA GRADA CRIKVENICE 
ODRŽANE DANA  28. srpnja  2011. godine u 18,00 sati U PROSTORU 

GRADSKE VIJEĆNICE U CRIKVENICI 
 
Nazočni članovi Gradskog vijeća:  Predrag Antić, Daniel Buljević, dr. med., Ratko 
Đeneš, Boris Lovrić, Bernard Peko-Lončar, Božica Kostanjšek, Tomislav 
Gelemanović, Lovorko Gržac, ing., Robert Košuljandić, Damir Lončarić, dr. sc. 
Dragan Magaš, Dino Manestar, Robert Josip Manestar, Darko Pavlić, Ivan Pavlić, 
Igor Posarić, dipl.ing. 
 
Sjednici nije nazočan: Dragan Stojčić. 
 

 
Osim vijećnika, sjednici su nazočni: gradonačelnik Damir Rukavina, 

zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan, zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić, direktorica GKTD-a „Murvica“ d.o.o. Sonja Polonijo, zamjenik direktora 
KTD-a „Vodovod Žrnovnica“ Josip Stipeč, zapovjednik JVP  Grada Crikvenice Robert 
Hrelja, predsjednik Savjeta mladih Sandi Manestar,  ravnateljica Ustanove u kulturi 
„Dr. Ivan Kostrenčić“ Sanja Škrgatić, v.d. ravnateljice Muzeja Grada Crikvenice Irena 
Jurić, ravnateljica Dječjeg vrtića „Radost“ Martina Magaš,  pročelnica Ureda Grada 
Melanija Milat-Ružić, pročelnik Upravnog odjela za javne potrebe, mr. sc. Damir 
Gašparović,  pročelnica Upravnog odjela za financije mr. sc. Snježana Sikirić, 
pročelnik Upravnog odjela za pravne poslove Silvio Ratković, zamjenica pročelnika 
Upravnog odjela za pravne poslove Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za 
komunalni sustav, prostorno planiranje i zaštitu okoliša Stanka Car, viša stručna 
suradnica za promidžbu i veze s javnošću Denisse Mandekić, stručna referentica za 
pripremu sjednica Dubravka Pobor, predstavnici medija. 

 
Aktualni sat 
 
Ivan Pavlić postavio je pitanje da li postoji rješenje za divlje svinje koje se 

učestalo pojavljuju na području Dramlja i Jadranova. Drugo se pitanje odnosi na 
pretpristupne fondove, odnosno da li  već postoje projekti kojima će se Crikvenica 
kandidirati i koji su u pripremi, a kojima se može konkurirati za sredstva iz  
pretpristupnih fondova EU-a. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovorio 
je da je problem divljih svinja na području Dramlja i Jadranova proslijeđen 
Ministarstvu gdje je ishodovano odobrenje za odstrjel divljači koja dolazi u naselja. Na 
taj će način lovci moći zakonski djelovati. Pročelnica Upravnog odjela za financije 
odgovara da je rok za prijavu projekata 3. rujna, a prema raspisanom natječaju. 
Crikvenica će konkurirati za sredstva iz europskih fondova zajedno sa HZZO-om u 
svezi socijalnih skupina, pa tako i romskog naselja u Crikvenici. U pripremi su projekti 
iz segmenta vodoopskrbe vrijedni 190 milijuna kuna. Radi se o rekonstrukciji 
postojećih objekata, izradi projektne dokumentacije te sredstava za gradnju novih 
objekata vodoopskrbe. Pokušat će se kandidirati i projekt Stare škole. 
 Darko Pavlić naglašava da je prije šest mjeseci podnesen zahtjev za upis 
nekretnina Kačjaka u korist Grada Crikvenice pa postavlja pitanje što je s tim. Nadalje 
postavlja pitanje što je s kupnjom Stare škole. Gradonačelnik odgovara da je Grad 
prema Vladi RH uputio zahtjev za darovanje zemljišta na Kačjaku u korist Grada. 
Kada se nadležna ministarstva očituju, Vlada će donijeti odluku o darovanju 
turističkog zemljišta na Kačjaku Gradu Crikvenici, što je veoma važno jer će se time 
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moći dokapitalizirati „Jadran“. Kada se radi o kupnji Stare škole, odluka je vezana za 
donošenje izmjena Proračuna koje su danas na Dnevnom redu. Prema procjeni, 
potrebno je 11 milijuna kuna, a u Proračunu je planirano 7 milijuna. Naglasio je da su 
prostori škole u dosta dobrom stanju. 
 Lovorko Gržac postavio je pitanje kada će početi uređenje škole i vrtića u 
Jadranovu. Drugo se pitanje odnosi na ski lift u Jadranovu.  Navodno ima problema 
koji su nastali u svezi izdavanja potrebne dokumentacije, te pita da li Grad ima 
saznanja o tome. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da se 
očekuje izdavanje lokacijske dozvole te se nakon toga može dovršiti glavni projekt i 
krenuti u javnu nabavu. Kašnjenje je uzrokovalo sređivanje imovinsko-pravnih odnosa 
jer je oko 60 kvadrata zemljišta u privatnom vlasništvu Gramat Investa poklonjeno 
Gradu. U svezi ski lifta naglasio je da određene institucije prave probleme oko 
izdavanja dokumentacije te će se od strane Grada obaviti razgovor s mjerodavnim 
županijskim i državnim službama. 
 Danijel Buljević postavlja pitanje u svezi regulacije prometa u 
Strossmayerovom šetalištu u Crikvenici i prometovanja u zabranjenom smjeru, na koji 
se problem već lanjske godine upozoravalo prilikom rasprave o turističkoj sezoni. 
Pitanje potkrepljuje činjenicom da je za samo pola sata izbrojio 55 automobila i 10 
motora koji su se kretali u krivom smjeru. Filmski zapis će predati načelniku PP i 
gradonačelniku. Nadalje postavlja pitanje o Punti selačkoj koja je u vlasništvu Grada. 
Naglašava da  je 2. lipnja raspisan natječaj za koncesiju, a u saznanju je da nema ni 
struje ni vode, pa postavlja pitanje što Grad namjerava učiniti. U svezi prekršitelja u 
Strossmayerovom šetalištu, poslat će se upit Policijskoj postaji, odgovorio je 
gradonačelnik, dok je Silvio Ratković, pročelnik Upravnog odjela za pravne poslove, 
odgovorio da je došlo vrijeme da unovčimo prostor Punte selačke. Od 49 korisnika 
dosad se javilo 47, zakup je 26 kuna po m2 mjesečno. Problemi koji su ostali odnose 
se na struju i vodu; međutim, i to će se riješiti. 
 Dino Manestar naglašava kako je Lučka uprava izgubila prihod od 150.000 
kuna ukidanjem lokacije za pečenje palačinki na gradskoj rivi, a nova je lokacija dana 
na ulazu u Gradsku plažu, te ga zanima je li dozvolu izdao Grad te da li to može 
budući da je lokacija na pomorskom dobru. Također pita koliko je Grad uprihodovao 
od te lokacije. Traži pisani odgovor. Nadalje postavlja pitanje u svezi radnog vremena 
ugostiteljskih objekata s obzirom da se mnogi građani žale na buku, a s druge strane 
se ugostitelji žale da im je radno vrijeme ograničeno. Također pita da li Grad može 
utjecati na radno vrijeme trgovina. 
Postavlja pitanje da li je plaža Kačjak nudistička i zašto je nema u brošurama TZ. 
Zamjenik gradonačelnika odgovara da je lokacija za pečenje palačinki  utvrđena 
Planom lokacija, a koliko će Grad uprihodovati, ne zna. U svezi ugostiteljskih objekata 
odgovara da im je radno vrijeme do 02:00 sata, a Gradonačelnik iznimno, na traženje, 
može produljiti radno vrijeme. Na radno vrijeme trgovina Gradonačelnik i Gradska 
uprava nemaju utjecaja jer to ne rješava lokalna samouprava, već je isto regulirano 
Zakonom o trgovinama. Kada se radi o nudističkim plažama, Kačjak nije obilježen kao 
nudistička plaža, ali ne bi bilo loše da ga se obilježi te da se nađe na turističkim 
kartama.  
 Robert Košuljandić na temelju upita građana postavlja pitanje na temu stanja 
oko fontane, odnosno da li za prodaju reprodukcija postoji odobrenje jer taj prostor 
izgleda kao šator i zaklanja gradski oglasni pano, kao i izloge. Tamo je već 
dozvoljeno poslovanje tri portretista. Također u tom krugu nastupaju i određeni 
glazbeni sastavi. Nadalje postavlja pitanje oko zaustavljanja prometne gužve u gradu 
u vrijeme od 10,00 – 12,00 sati  - da li se bijela patrola može uključiti u isto jer smatra 
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da se policijskom regulacijom mogu izbjeći zastoji. Zamjenik gradonačelnika 
naglašava da je prostor kod fontane prenatrpan i da taj problem svakodnevno 
rješava komunalno redarstvo. Nadalje napominje da Grad povremeno daje dozvole 
za zabavne priredbe kod fontane. Apelirali smo na Policijsku postaju Crikvenica da 
poduzme sve mjere kako bi se prometne gužve smanjile. 
 Predrag Antić naglašava da nije dobio odgovor koji je postavljen još u lipnju, a 
glasi koliko je financijskih sredstava utrošeno za rekonstrukciju ceste kroz Dramalj. 
Postavlja pitanje da li je Grad riješio spor s tvrtkom „Veneo“ u Dramlju i kada će 
objekt biti vraćen korisnicima. Zamjenik gradonačelnika odgovara, u svezi troškova 
ceste kroz Dramalj, da još nisu stigle sve situacije. Pročelnik Silvio Ratković 
odgovorio je da je tvrtki „Veneo“ ponuđena nagodba jer se nastoji izbjeći sudski spor. 
Radi se o sporazumnom raskidu,  gdje je potrebno utvrditi vrijednost ulaganja koje je 
„Veneo“ utrošio. Inače, tvrtka je Gradu dužna 50 tisuća kuna, a potražuje od Grada 
200 tisuća kuna, koliko su uložili u pripremanje prostora, što u Gradu smatraju 
pretjeranim. 
 Bernard Peko-Lončar postavlja pitanje da li je moguć dvosmjerni promet u Ulici 
Sad u Crikvenici. Nadalje postavlja pitanje u čijoj je nadležnosti kontrola ribolova s 
obale. Zamjenik gradonačelnika odgovara da je moguće uvođenje dvosmjernog 
prometa u Ulici Sad, na čemu se i radi, dok je za kontrolu ribolova s obale odgovorio 
da su zato nadležne mjerodavne inspekcijske službe, a ne Grad. 
 Igor Posarić  traži da gradonačelnik tromjesječno informira vijećnike o stanju u 
„Jadranu“ i o stečajnom postupku. Nadalje ga zanima koje će se mjere poduzeti u 
Gradu za pomoć gospodarstvu. Postavlja pitanje da li GKTD „Murvica“ može staviti u 
redovan režim čišćenja gradsko plivalište, na kojemu se svakodnevno događa niz 
aktivnosti. Gradonačelnik je obećao da će češće izvještavati vijećnike o stanju u 
„Jadranu“, odnosno kada bude određenih pomaka. Pročelnica Upravnog odjela za 
financije odgovara da je Grad učinio sve da pomogne gospodarstvu. Grad je smanjio 
spomeničku rentu, promijenio je Odluku o porezima, uveo subvenciju za obeštećenje 
obrtnika koji trpe štetu zbog izvođenja građevinskih radova, te subvenciju kamata. 
Sonje Polonijo, direktorica GKTD-a „Murvica“, naglasila je kako je plivalište u 
redovnom režimu čišćenja. 
 Robert Josip Manestar postavlja pitanje što je s obeštećenjem poduzetnika 
zbog izvođenja radova na cesti u Dramlju D8-D8. Postavlja pitanje da li se 
razgovaralo s „Autotrolejom“ u svezi gradskog i međugradskog prijevoza. Postavio je 
pitanje tko je odgovoran za sramotan izgled ulaza u Narodni dom u Dramlju. 
Konstatira da se Grad ne bi smio pasivno ponašati prema stanju u Hotelu „Marina“ u 
Selcu. Zamjenik gradonačelnika odgovara da će do kontakta s „Autotrolejom“ 
vjerojatno doći u rujnu. Poduzetnici i obrtnici na cesti D8-D8 su obeštećeni na način 
da će im se umanjiti komunalna naknada za 50% za cijelo vrijeme izvođenja radova. 
S vlasnikom autolakirnice, kojemu je potpuno onemogućen rad, postići će se 
nagodba o obeštećenju. Za stanje Doma u Dramlju zadužen je MO Dramalj – 
predsjednik Ivan Pavlić je i vijećnik nazočan na sjednici. Što se tiče Hotela „Marina“, 
Grad već deset godina ne može naplatiti komunalni doprinos, pa javno očitovanje ne 
bi koristilo. 
 Boris Lovrić postavlja pitanje kada će Grad Crikvenica napraviti funkcionalno 
zoniranje Grada kako bi bilo poznato gdje se mogu razvijati određeni sadržaji, s 
obzirom da su se u tijeku ove sezone pojavili novi sadržaji, odnosno mogućnost istih, 
kao što su ski lift i Adrenalin park. Smatra da je lokacija za ski lift neodgovarajuća jer 
nema infrastrukturu kao, primjerice, parkirališta te da će se time devastirati prostor. 
Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić naglašava da se slaže sa zoniranjem 
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Grada, ali da su dotad svi novi sadržaji dobrodošli. U svezi ski lifta smatra da neće 
biti devastacije jer se masivni stupovi montiraju i demontiraju u dva dana. 
 Dino Manestar naglašava da se kod ski lifta radi o sigurnosti plovidbe te da to 
treba riješiti u mjerodavnim institucijama. 
 Ratko Đeneš postavlja pitanje što je s  kanalizacijom u Ribarskoj i Dvorskoj 
ulici, na što je direktorica GKTD „Murvica“ Sonja Polonijo odgovorila da radovi 
počinju odmah iza sezone. 

 
 Nakon Aktualnog sata i prozivke koju je izvršila Dubravka Pobor, predsjednik 
je utvrdio da je na sjednici nazočno 16 vijećnika.  

 Predsjednik Gradskog vijeća dao  je Dnevni red  na glasovanje te je utvrdio da 
je sa 16 glasova ZA  prihvaćen slijedeći 

D n e v n i   r e d 
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 26. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Izvješće o naplativosti potraživanja u direktnoj nadležnosti Grada Crikvenice 

na dan 30. 06. 2011. godine, 
3. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 

2011. godinu, 
4. Prijedlog  odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja,  
5. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2011. godinu 

a. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2011. 
godinu – opći i posebni dio, 

b. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Plana Razvojnih programa za 2011. sa 
projekcijom za 2012. i 2013. godinu, 

c. Prijedlog  I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice po izvorima 
financiranja, 

d. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2011. po 
programima s opisom programa, 

e. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Crikvenice za 2011. godinu, 

f. Prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2011. godinu, 

g. Prijedlog  Programa gradnje  objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2011. godinu, 

h. Prijedlog Plana gradnje komunalnih vodnih građevina za 2011. godinu  
6. Prijedlog izmjene Plana rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i 

dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Crikvenice 
za 2011. godinu  

7. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju naknada troškova 
članova Gradskog vijeća i radnih tijela Gradskog vijeća Grada Crikvenice  

8. Prijedlog odluke za dodjelu priznanja u svezi Godišnje nagrade i Nagrade za 
životno djelo Grada Crikvenice u 2011. godini  
 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 26. sjednice Gradskog vijeća 
 
 Robert Košuljandić dao je primjedbu na odgovor Gradonačelnika u svezi 
dodjele kredita za sufinanciranje projekata. Traži da se u Zapisniku navedu riječi koje 
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je izrekao Gradonačelnik vezane za odabir kandidata: „svakoj je majci svoje dijete 
najdraže“.  Uvažavajući primjedbu, a nakon preslušavanja tonskog zapisa, vijećnici 
su donijeli jednoglasan 
 
 Z a k l j u č a k 
 Verificira se Zapisnik sa 25. sjednice Gradskoga vijeća. 
 
TOČKA 2. Izvješće o naplativosti potraživanja u direktnoj 
nadležnosti Grada Crikvenice na dan 30. 06. 2011. godine  
 
 Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dali su Gradonačelnik i 
pročelnica Upravnog odjela za financije. 
 U raspravi su sudjelovali Robert Košuljandić, mr. sc. Snježana Sikirić, Silvio 
Ratković i Igor Posarić. 
 Sa 11 glasova ZA i 3 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je slijedeći 
 

Z a k l j u č a k 
 Prihvaća se Izvješće o naplativosti potraživanja u direktnoj nadležnosti Grada 
Crikvenice na dan 30. 06. 2011. godine. 
 
TOČKA 3.  Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Grada Crikvenice za 2011. godinu  
 
 Uvodno obrazloženje po točki Dnevnog reda dali su Gradonačelnik i 
pročelnica Upravnog odjela za financije. 
 U raspravi su sudjelovali Dino Manestar, mr. sc. Snježana Sikirić i Robert  
Košuljandić. 
 Sa 12 glasova ZA i 4 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je slijedeći 
 
 Z a k l j u č a k 

Prihvaća se Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Crikvenice za 
2011. godinu.  
 
TOČKA 4.  Prijedlog odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. 
 Vijećnici su sa 16 glasova ZA prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
 O D L U K U 
o odbiru „Autotrans“ d.o.o. Rijeka za najboljeg ponuditelja za davanje koncesije za 
obavljanje komunalne djelatnosti prijevoza putnika u javnom prometu na području 
Grada Crikvenice. 
(tekst Odluke Klasa:340-01/11-01/06 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
TOČKA 5.  Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada 
Crikvenice za 2011. godinu 

a. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2011. 
godinu – opći i posebni dio, 
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b. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Plana Razvojnih programa za 2011. sa 
projekcijom za 2012. i 2013. godinu, 

c. Prijedlog  I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice po izvorima 
financiranja, 

d. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2011. po 
programima sa opisom programa, 

e. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju Proračuna Grada 
Crikvenice za 2011. godinu, 

f. Prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2011. godinu 

g. Prijedlog  Programa gradnje  objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2011. godinu, 

h. Prijedlog Plana gradnje komunalnih vodnih građevina za 2011. godinu  
 

 Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2011. obrazložili 
su Gradonačelnik i pročelnica Upravnog odjela za financije Snježana Sikirić. 
 U raspravi su sudjelovali Igor Posarić, Dino Manestar, Robert, Košuljandić, 
Darko Pavlić, Daniel Buljević, Robert Josip Manestar, Silvio Ratković, Snježana 
Sikirić. 
 U raspravi su istaknuti amandmani, i to amandman Odbora za predškolski 
odgoj, školstvo i mladež Grada Crikvenice, amandman vijećnika Igora Posarića i 
amandman Borisa Lovrića. 
 Amandman Odbora za predškolski odgoj, školstvo i mladež Grada Crikvenice 
Gradonačelnik je prihvatio u cijelosti (amandman je u privitku Zapisnika). 
 Amandman Borisa Lovrića Gradonačelnik je prihvatio u cijelosti (amandman je 
u privitku Zapisnika). 
 
 Igor Posarić dostavio je amandman koji je u privitku i koji je razmatrao Odbor 
za financije. Na Odboru je zaključano da se isti amandman dopuni do održavanja 
sjednice. Budući da je tako izmijenjen (u privitku Zapisnika) stigao izvan roka koji je 
dozvoljen za predlaganje amandmana, isti nije uzet u obzir. Gradonačelnik je, 
uvažavajući prijedloge Igora Posarića i Dina Manestra, predložio slijedeće 
amandmane: 
 

1. Amandman 

 Sredstva u Glavnom programu T30 Program sporta i tehničke kulture, 
Program T30 01 Program sporta i tehničke kulture, Aktivnost T30 01 A3001101 
preraspodijeliti na slijedeći način: 

 

Pozicija  korisnik povećanje smanjenje 

3054000 PLANINARSKO DRUŠTVO STRILEŽ 5.000,00  

3056000 STK CRIKVENICA 5.000,00  

3057000 RK MORNAR DRAMALJ 15.000,00  

3058000 KK CRIKVENICA 6.000,00  
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3060000 CPK CRIKVENICA 11.000,00  

3061000 ŠAHOVSKI KLUB CRIKVENICA 5.000,00  

3064000 ŽOK 25.000,00  

3065000 JD VAL 10.000,00  

3066000 BK CRIKVENICA 10.000,00  

3067000 DRUŠTVO BORIČKIH VJEŠTINA 2.000,00  

3069000 NK CRIKVENICA  35.000,00 

3070000 RK SELCE 15.000,00  

3072000 AK JADRAN 10.000,00  

3073000 BK SELCE 1.000,00  

3074000 ŽRK MURVICA 10.000,00  

3075000 BK SV. JELENA  1.000,00  

3076000 PRIMORSKA ŠKOLA RUKOMETA 5.000,00  

3077000 KARATE KLUB 2.000,00  

3078000 JD JADRO SELCE 3.000,00  

3079000 SAVATE KLUB REFUL 2.000,00  

    

 UKUPNO 158.000,00 35.000,00 

    

 

U okviru istog glavnog programa, a u programu T30 02 - Ostale aktivnosti u sportu, 
Aktivnost T30 02 A300202 Manifestacije i obilježavanje u sportu, pozicija R 3140000 
predlaže se smanjiti za 26.500,00 kuna.  

Iznos od 81.500,00 kune  predlaže se nadoknaditi s Programa odnosa sa javnošću F 
16, Program informiranje kroz novine, radio, TV, publikacije i sl. Aktivnost F16 01 
A160101, pozicija R 1070000, odnosno ista se predlaže smanjiti za 70.000,00 kuna, 
Glava 02 Gradsko vijeće. 

Glavni program Administrativni poslovi i opće usluge javne uprave A11 07, Program 
A11 07 Administracija i upravljanje Gradskog vijeća, Aktivnost A11 07 A110101 
Redovna djelatnost Gradskog vijeća, Tekući projekt C13 01 T130101 Izbori, pozicija 
R1142000 predlaže se smanjiti za 7.500,00 kuna, a pozicija R1144000 predlaže se 
smanjiti za 4.000,00 kuna.  
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2. Amandman  

Predlažem da se sredstva u iznosu od 25.000,00 kn sa pozicija: 

Poz R1137000    u iznosu od   - 15.000,00 kn 
Poz R1134000    u iznosu od    - 10.000,00 kn 
 
premjeste na poziciju 
Poz R3172000    u iznosu od    + 25.000,00 kn. 
 
 Obrazloženje 2. amandmana: predlaže da se sredstva za tiskanje knjige 
povodom 20. obljetnice 155. brigade osiguraju onako kako je predviđeno 
Proračunom za 2011. godinu u iznosu od 25.000,00 kuna. Ista će se umanjiti na 
razdjelu Ureda Grada na poziciji Međunarodne suradnje. 
 
 Amandmani Gradonačelnika pod točkama 1. i 2. postali su sastavni dio 
Prijedloga I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2011. godinu. 
 Prišlo se glasovanju: 
 
 S 9 glasova ZA, 5 glasova PROTIV i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je 
Prijedlog i donijete su 
 
I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2011. godinu – opći i 
posebni dio 

 
 S 10 glasova ZA, 5 glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom prihvaćen je 
Prijedlog i donijete su 

 
I. Izmjene i dopune Plana razvojnih programa za 2011. s projekcijom za 2012. i 
2013. godinu 
 

S 10 glasova ZA, 5 glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom prihvaćen je 
Prijedlog i donijeta je 
 

I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice po izvorima financiranja 
 

S 10 glasova ZA, 5 glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom prihvaćen je 
Prijedlog i donijeta je 

 
I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2011. po programima s 

opisom programa 
 

S 10 glasova ZA, 5 glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom prihvaćen je 
Prijedlog i donijeta je 
 
I. Izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2011. 
godinu 
 

S 10 glasova ZA, 5 glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom prihvaćen je 
Prijedlog i donijet je  
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Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2011. 
godinu. 
 

S 10 glasova ZA, 5 glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom prihvaćen je 
Prijedlog i donijet je  
 
Program gradnje  objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2011. godinu. 
 

S 10 glasova ZA, 5 glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom prihvaćen je 
Prijedlog i donijet je  
 
Plan gradnje komunalnih vodnih građevina za 2011. godinu. 
 
(Tekst svih akata  I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2011. godinu 
Klasa:400-06/11-01/04 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 6.  Prijedlog izmjene Plana rashoda za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 
osnovnih škola Grada Crikvenice za 2011. godinu  
 
 Obrazloženje  po Prijedlogu odluke dao je zamjenik gradonačelnika Senko 
Smoljan.  
 Vijećnici su jednoglasno  - sa 16 glasova ZA prihvatili Prijedlog i donijeli 
 

P L A N 
rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na 
nefinancijskoj imovini osnovnih škola Grada Crikvenice za 2011. godinu. 
 ( tekst Plana Klasa:600-01/11-01/20 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 7. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o utvrđivanju 
naknada troškova članova Gradskog vijeća i radnih tijela Gradskog 
vijeća Grada Crikvenice  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je u ime predlagača Odbora za Statut, 
poslovnik i propise potpredsjednik Odbora Ivan Pavlić. 
 U raspravi su sudjelovali Dino Manestar, Robert Josip Manestar, Daniel 
Buljević i Ivan Pavlić. 
 Kako  je 6 vijećnika od 16 nazočnih glasovalo ZA Prijedlog odluke, predsjednik 
Gradskog vijeća utvrdio je da isti nije prihvaćen. 
 
TOČKA 8. Prijedlog odluke za dodjelu priznanja u svezi Godišnje 
nagrade i Nagrade za životno djelo Grada Crikvenice u 2011. godini  
 
 Prijedlog odluke obrazložio je Lovorko Gržac, predsjednik Odbora za dodjelu 
priznanja. 
 U raspravi su sudjelovali Robert Josip Manestar, Dino Manestar i Igor Posarić. 
 Predsjednik Gradskog vijeća upoznao je nazočne da su pristigla dva 
amandmana na Prijedlog odluke, i to Kluba vijećnika HDZ-a i Kluba vijećnika SDP- 
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HSLS-a. Klub vijećnika HDZ-a predlaže amandmanom da se Godišnja nagrada, uz 
predloženo, dodijeli i Udruzi umirovljenika „Sunce“, dok SDP-HSLS predlaže da se 
Godišnja nagrada, uz predloženo, dodijeli i Vjekoslavi - Slavici Car. 

Za amandman Kluba vijećnika HDZ-a glasovalo je 8 vijećnika ZA. 
Za amandman  Kluba vijećnika SDP-HSLS-a glasovalo je 8 vijećnika ZA. 
Predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da nije prošao nijedan amandman. 
Predsjednik Gradskog vijeća dao je na glasovanje Prijedlog odluke kako je to 

predloženo od strane Odbora za priznanja. 
 Vijećnici su sa 13 glasova ZA i 3 glasa PROTIV prihvatili prijedlog da se 
Nagrada za životno djelo dodijeli Stanku Antiću - Peverinu. 
 Vijećnici su sa 13 glasova ZA prihvatili prijedlog da se Godišnja nagrada  
dodjeli  Ronilačkom centru „Mihurić“ d.o.o. Crikvenica. 
  
Predsjednik je nakon glasovanja utvrdio da je prihvaćen prijedlog i donijeta 
 O D L U K A 
 o dodjeli javnih priznanja Grada Crikvenice u 2011. godini 
(tekst Odluke Klasa: 021-01/11-01/40 prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
 Dovršeno  u 21:30 sati. 

STRUČNA SURADNICA ZA   PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
   PRIPREMU SJEDNICA      
  
 Dubravka Pobor                         dr. sc. Dragan Magaš 
 


